
Ο Γέροντας Παΐσιος είχε προβλέψει ότι θα πάρουμε την Πόλη...

Το γύρο του διαδικτύου κάνει μια προφητεία, που κάποιοι θέλουν να

  

 ταιριάζει γάντι με την σπουδαία νίκη της ελληνικής

  

ομάδας στην Κωνσταντινούπολη.

  

  

Ο Γέροντας Παΐσιος ο Αγιορείτης, ευρέως γνωστός στους Έλληνες, πολιτικούς,
στρατιωτικούς, λαϊκούς, Μοναχούς, Ιερείς και Επισκόπους, είχε κατά καιρούς
μιλήσει σε πολλούς για ό,τι είδαμε πολλά χρόνια αργότερα στα Εθνικά μας θέματα,
αλλά και για πολλά που θα δούμε στο μέλλον. 

        

  

Σε μια από τις προφητείες του είχε πει:

  

«Οι Ρώσοι, τελικά, θα νικήσουν και θα πέσει η Πόλη στα χέρια τους. Μετά θα την πάρουμε
εμείς...... Θα αναγκασθούν να μας τη δώσουν...»
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Η προφητεία αυτή φαίνεται, στην «ανάγνωση» κάποιων, να επαληθεύεται με τη νίκη του
Ολυμπιακού και το άκουσμα του Εθνικού μας Ύμνου στην Κωνσταντινούπολη.

  

Οι ελληνικές σημαίες κυμάτισαν στο κατάμεστο γήπεδο και η νίκη ήρθε σα βάλσαμο , έστω
προσωρινό, στον πόνο των πολιτών εν μέσω οικονομικής κρίσης και ακυβερνησίας.

  

Άλλωστε μια αφορμή θέλει η ιστορία για να γυρίσει ο τροχός...

  

Πέρα από προφητείες και ερμηνείες, το βέβαιο είναι ότι η ελληνική ψυχή φαίνεται στα
δύσκολα.

  

Και κάνει πραγματικότητα κατακτήσεις, που ελάχιστες ώρες νωρίτερα φάνταζαν
εξωπραγματικές.

  

Newsbomb
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